
 
 
Etablering / utveckling en s k "Idrottspark" i anslutning till Madenbäcken nedanför 
Ör, inkluderande möjliga nya anläggningar/arenor som t ex Multiarena/hall för olika 
idrotter/konserter, ishall mm. 
 
Bakgrund: 
För c:a 5 år sedan, när jag var ordförande i AIK Fotboll, så hade vi då  tillsammans med 
Sundbybergs Stad och SKANSKA ganska långt gångna samtal o resonemang kring 
etablering av en s k "Sundbyberg Idrottspark" i den Gröna korridoren nedanför Ör, d vs 
från Basebollplanen fram till Ursviksvägen. 
 
Ursprunget till samtalen var från början att AIK ville bygga en ny arena där Bussdepån 
ligger idag., samt att SKANSKA ville få draghjälp till att få fart Sundby Park där man ju äger 
marken.  
 
Arenafrågan är ju idag inte aktuell, MEN den övriga delen gällande upprättandet av en sk 
Idrottspark i anslutning till planerad ny bebyggelse på och kring området  kring nuvarande 
bussdepå, Enköpingsvägen och Sundby Park, kan mycket väl vara av stort intresse för 
Sundbybergs Stad, Fastighetsbolag och Stadens invånare. 
 
Bifogar även en skiss över området. 

 
 
Förslag: 
 
Att vi inom Moderaterna skall verka för en etablering och utveckling av en sk "Idrottspark" 
inom ovan beskrivet område, detta då självfallet synkroniserat med Stadens övriga planer 
gällande byggnation av bostäder, kontor, anläggningar mm i aktuellt område. 
 
 
Med vänlig hälsning Göran 

 


